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BROI.0002.5.2019  
  

Protokół nr VI/19  
z obrad VI Sesji  Rady Powiatu we Włocławku  

z dnia 30 kwietnia 2019 roku 
 

1. Otwarcie obrad VI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady  Powiatu we Włocławku 
w dniu 30 kwietnia 2019 r. o godzinie 1210 otworzył obrady VI Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana 
Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu, Pana 
Stanisława Pawlaka - radnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego, Pana Piotra Krygiera 
– Sekretarza Powiatu, Panią Igę Przystałowską - Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek 
organizacyjnych, a także przedstawicieli środków masowego przekazu, naczelników 
wydziałów a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są następnie 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Włocławskiego i na stronie 
internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Każdy, kto wchodzi do sali 
obrad rady powiatu w celu udziału w obradach – czy to w charakterze uczestnika, czy też 
obserwatora (widza) –  powinien liczyć się z możliwością ujawnienie swojego wizerunku 
w sieci i na nagraniu bez uzyskiwania na to jego zgody przez Administratora danych 
osobowych przetwarzających w starostwie.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach 
Rady Powiatu bierze udział 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu 
wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
Wydruk stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że w materiałach w materiałach na sesję 
otrzymali porządek obrad VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 
ustawy o samorządzie powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku 
obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne. Jednocześnie poinformował, iż 
w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku o uzupełnienie porządku obrad 
o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu uchwały, to na wnioskodawcy 
spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia radnym, przed przystąpieniem do 
realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego wymagania formalne określone 
w statucie.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż Zarząd Powiatu we Włocławku: 
pismem z dnia  30  kwietnia 2019 r. wniósł o: 
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 uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026,  

 wprowadzenie autopoprawki  do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 
wraz z tekstem jednolitym.  

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu dzisiejszej 
sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż Starosta Włocławski pismem z dnia 30 kwietnia 
2019 r. wniósł o zmianę porządku obrad VI Sesji polegającą na uzupełnieniu porządku obrad 
o punkt:  
- odwołanie, na wniosek Starosty,  Pani Igi Przystałowskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu. 
- powołanie, na wniosek Starosty, Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu.  
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem– czy któryś  z uprawnionych 
podmiotów chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego 
porządku obrad VI sesji?  
Radny Marek Jaskulski odniósł się do wniosku Starosty Włocławskiego dotyczącego 
odwołania, na wniosek Starosty,  Pani Igi Przystałowskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu, 
osoby z jednego z najbardziej odpowiedzialnych stanowisk w tym urzędzie. Ten wniosek 
nagle wypłynął, radni nie mieli na ten temat wiedzy. Radny zapytał, czy coś się w ostatnim 
czasie się wydarzyło, o czym radni nie wiedzą a spowodowało taki fakt? 
Na obrady przybyli radni: Pan Jan Ambrożewicz, Pan Dawid Dalmann, Pan Roman 
Tomaszewski. W  obradach uczestniczyło 21 radnych.  
Pan Roman Gołębiewski - Starosta Włocławski odpowiedział, że wniosek został złożony 
zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym oraz statutem Powiatu Włocławskiego.  Jedyną 
okolicznością było to, aby nie wywoływać wcześniej niepotrzebnych dyskusji,  być może 
zaistniałego szumu medialnego. Skarbnik o tym fakcie została poinformowana ze sporym 
wyprzedzeniem, aby zachować się w sposób far względem osoby.  Starosta nie chciałby się 
wdawać w dalszą dyskusje. Prawem każdego zarządzającego jednostką samorządową czy 
każdą inną, jest dobieranie najbliższych współpracowników, gdyż starosta wspólnie 
z zarządem jest z tej pracy rozliczany. Starosta podziękował Skarbnikowi za włożony wkład 
i wysiłek w pracę tego samorządu do tej pory. Starosta poprosił radę powiatu o wprowadzenie 
tych punktów  do porządku dzisiejszej sesji. Wszyscy na tej sali mają świadomość z czym 
wiąże się stosunek pracy z powołania, zarówno członków zarządu, jak i skarbnika. Starosta 
nie chciałby wywoływać zbędnej dyskusji, ponieważ jest ona mało przyjemna. Starosta 
poprosił o wprowadzenie przedstawionych punktów pod obrady dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania wniosku Zarządu Powiatu. 
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym 
rada powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na uzupełnieniu 
porządku obrad o  punkt w brzmieniu: rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-16 
przeciw - 4 
wstrzymało się - 1 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o zmianie porządku obrad VI sesji polegającej na uzupełnieniu 
porządku obrad VI sesji o punkt  – rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady 
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Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026.  
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 8 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie 7, w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 9 zmienionego porządku 
obrad VI sesji o autopoprawkę do projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst 
jednolity) i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za -21 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do 
projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 (tekst jednolity)  i tym samym punkt 9 porządku 
obrad otrzymuje brzmienie:    
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity).  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na uzupełnieniu 
porządku obrad o punkt w brzmieniu: odwołanie, na wniosek Starosty, Pani Igi 
Przystałowskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-15 
przeciw -5 
wstrzymało się-1 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu postanowiła o zmianie porządku obrad VI sesji polegającej na uzupełnieniu porządku 
obrad VI sesji o punkt - odwołanie, na wniosek Starosty, Pani Igi Przystałowskiej ze 
stanowiska Skarbnika Powiatu 
Punkt ten realizowany będzie jako punkt 11 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie 10, w brzmieniu:  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na uzupełnieniu 
porządku obrad o punkt w brzmieniu: - powołanie, na wniosek Starosty, Pani Jolanty 
Sakowskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-15 
przeciw-3 
wstrzymało się-3 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu postanowiła o zmianie porządku obrad VI sesji polegającej na uzupełnieniu porządku 
obrad VI sesji o punkt – powołanie, na wniosek Starosty, Pani Jolanty Sakowskiej na 
stanowisko Skarbnika Powiatu.  
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Punkt ten realizowany będzie jako punkt 12 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po 
punkcie 11, w brzmieniu:  odwołanie, na wniosek Starosty, Pani Igi Przystałowskiej ze 
stanowiska Skarbnika Powiatu. 
Wobec braku propozycji zmian i uzupełnienia porządku obrad, Przewodniczący Rady 
stwierdził, że porządek obrad VI  sesji składa się z 14 punktów i przystąpił do realizacji 
porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 
4. Przyjęcie protokołu nr V/19 z dnia 11 kwietnia 2019 r. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad V Sesji, który był do wglądu 
w Biurze Rady i Ochrony Informacji oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Stosownie do przepisów § 28 ust. 1 Statutu – Radni mogą zgłaszać zastrzeżenia lub poprawki 
do protokołu z sesji udostępnionego w trybie § 27 ust. 6, nie później jednak niż do chwili 
rozpoczęcia kolejnej sesji, w trakcie, której protokół ma być przyjmowany. 
Protokół z sesji udostępniony w trybie § 27 ust. 6, do którego nie zostaną wniesione 
zastrzeżenia lub poprawki, na wniosek przewodniczącego rady, rada przyjmuje w drodze 
aklamacji po wygłoszeniu przez przewodniczącego rady formuły: „Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu będę uważał, że rada protokół przyjęła”. Przyjęcie protokołu potwierdza 
przewodniczący rady składając na nim swój podpis.  
Zgłaszając zastrzeżenia lub poprawki do protokołu w trybie § 28 ust. 1 zgłaszający 
przedstawia na piśmie propozycję zmiany treści konkretnych fragmentów protokołu, 
o przyjęciu, których rozstrzyga rada w odrębnych głosowaniach. Zgłoszenie zastrzeżeń lub 
poprawek bez sformułowania na piśmie propozycji zmiany konkretnego fragmentu protokołu 
zwalnia radę od ich rozstrzygania. 
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek.  
Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że rada powiatu przyjęła 
protokół nr V/19 z dnia 11 kwietnia 2019 r. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
12 kwietnia 2019 roku do dnia 15 kwietnia 2019 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 16 kwietnia 2019 r. do 
dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. Radni otrzymali sprawozdanie Zarządu Powiatu 
z jego działalności za okres od dnia 12 kwietnia 2019 r. do dnia 15 kwietnia 2019 r., 
zawierające informację z posiedzenia z dnia  12 kwietnia 2019 r. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali, sprawozdanie Starosty z działalności zarządu 
powiatu od dnia 16 kwietnia 2019 roku do dnia sesji, zawierające informację z dnia 16, 24 
i 30 kwietnia 2019 r.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania?  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Wobec braku głosu sprzeciwu Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 30 kwietnia 2019 r. przyjęła  Sprawozdanie Zarządu Powiatu we 
Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 12 kwietnia 2019 roku do dnia 15 kwietnia 
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2019 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od 
dnia 16 kwietnia 2019 r. do dnia sesji.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
12 kwietnia 2019 roku do dnia 15 kwietnia 2019 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 16 
kwietnia 2019 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu. 
 
6. Roczne sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, na podstawie art. 265 ust. 2 ustawy o finansach 
publicznych przedłożył Zarządowi Powiatu informację z wykonania planu finansowego 
jednostki za 2018 rok. Do informacji dołączona jest uchwała nr 49/2019 Rady Społecznej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z dnia 
21 lutego 2019 r. w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania planu 
finansowego SPZPS za 2018 r.   
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pani Barbara Wałęsa - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia br. analizowała Roczne sprawozdanie 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
z wykonania planu finansowego jednostki za 2018 r. Komisja bez uwag, jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską - Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pani Ewa Kończyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że w dniu 23 kwietnia 2019 r. odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych, podczas którego komisja zapoznała się z rocznym  sprawozdaniem 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. 
Komisja bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 
Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna jest Pani Urszula Krysiak – Główny Księgowy 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, która 
ustosunkuje się do ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś  chciałby zabrać głos?  
Wobec braku głosu sprzeciwu, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we 
Włocławku w dniu 30 kwietnia 2019 r. przyjęła roczne sprawozdanie Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z wykonania planu 
finansowego za rok 2018.  
Roczne sprawozdanie Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku z wykonania planu finansowego za rok 2018 stanowi załącznik nr 10  do 
niniejszego protokołu. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 
2018 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy o rachunkowości 
zatwierdzenie bilansu SPZPS należy do kompetencji Rady Powiatu. Do sprawozdania 
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dołączona jest, do wiadomości, uchwała nr 51/2019 Rady Społecznej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z dnia 22 marca 2019 roku 
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej sprawozdania finansowego za 2018 r. Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Barbara Wałęsa - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia br. analizowała projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. Komisja bez uwag, jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad  projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że w dniu 23 kwietnia 2019 r. odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych, podczas którego komisja analizowała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały.  
Starosta Włocławski poinformował radę powiatu, że wpłynęło pismo SPZPS we Włocławku 
o bilansie za I kwartał 2019 r. Po raz pierwszy  w historii zakład wykazał stratę w wysokości 
ok. 208 000 zł. Nie jest to jeszcze powód do rozpaczy, ale starosta chciałby, aby radni 
wiedzieli o zaistniałej sytuacji. Zarząd nie ukrywa tego faktu. Nie jest tajemnicą to, że trwa 
konkurs na dyrektora SPZPS w związku z przejściem na emeryturę poprzedniego dyrektora, 
która zarządzała tym zakładem w I kwartale tego roku. Starosta wyraził nadzieję, że wspólnie  
problemy uda się rozwiązać. Zarząd postara się zwrócić szczególną uwagę na bieżącą 
sytuację finansową i w jak najprostszy sposób, i najmniej uciążliwy dla samorządu Powiatu 
Włocławskiego, ten problem rozwiązać.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że jest  Przewodniczącym Rady Społecznej przy 
SPZPS przez kilka lat. Przez dwie kadencje zawsze był osiągany zysk. W początkowych 
latach jednostka miała stratę 7 mln zł. Dzięki osobom zarządzającym SPZPS we Włocławku 
udało się udźwignąć ten zakład. Radny nie jest ekonomistą, ale ostatni rok był minimalnie na 
plusie, biorąc pod uwagę specyfikę tego zakładu, kontrakty z NFZ, wpływy i wydatki, 
przewidywalność pewnych sytuacji. Jeden kwartał nie może jeszcze o wszystkim przesądzać. 
Sytuacja może w każdą stronę ulec zmianie, jest to sygnał niepokojący, ale nie świadczy to 
o tym, że zakład idzie  w nieodpowiednim kierunku.  
Wobec braku głosów w dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 kwietnia 2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-21 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. została podjęta.    
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2018 r. stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2018 r. stanowi załącznik nr 13  do niniejszego 
protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 – 2026. 
  
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali projekt 
uchwały dotyczący zmian w załączniku nr 1 i nr 2.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 30 kwietnia 2019 r. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-20 
przeciw-0 
wstrzymało się-1 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę i tekst jednolity projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Bogdan Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów  na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia br. 
analizowała projekt uchwały dotyczący zmiany w  budżecie Powiatu Włocławskiego na rok 
2019. Komisja bez uwag, jednogłośnie, 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały  wraz z autopoprawką.  
Radny Kazimierz Kaca poprosił Pana Starostę o przedstawienie autopoprawki.  
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Starosta Włocławski powiedział, że autopoprawka dotyczy m.in. kwestii zmian  w budżetach 
szkół w związku z koniecznością wypłaty odprawy emerytalnej, odprawy pośmiertnej dla 
jednej pracownicy. Po wielu rozmowach starosty i zarządu z  Wojewodą Kujawsko –
Pomorskim udało się zwiększyć dofinansowanie na drogę Lubraniec-Kruszynek realizowaną 
w tym roku. To zwiększenie jest o kwotę ok. 1 800 000 zł, są to większe środki, które trafią 
do Powiatu Włocławskiego od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. W kwestii współpracy 
z gminami w zakresie realizacji inwestycji i poczynionych z wójtami/ burmistrzami ustaleń,  
rozwiązano umowę o współpracy z Gminą Włocławek. Powiat nie oczekuje od Gminy 
Włocławek 700 000 zł na te inwestycję, ale tak jak starosta wcześniej mówił, dla tej 
inwestycji to dofinansowanie jest dużo większe. Tak dokonuje się oszczędności w kwocie 
około ponad 1 000 000 zł dla tej inwestycji, z czego kwotę 200 000 zł proponuje się 
przeznaczyć na wsparcie klubów sportowych działających na terenie Powiatu Włocławskiego.  
Wielokrotnie mówiono tym, że zarząd chce wspierać stowarzyszenia, organizacje społeczne 
z terenu Powiatu Włocławskiego. Do dnia dzisiejszego takie wnioski składają OSP działające 
na terenie Powiatu Włocławskiego. Ze strony rady padały sugestie po tym, jak zostały 
przekazane środki na promocje w ramach drużyny koszyków działającej we Włocławku, aby 
wesprzeć kluby sportowe działające na terenie powiatu. Ze strony zarządu padła deklaracja, 
że to będzie czynione i to w dniu dzisiejszym zostanie podjęte. Po raz kolejny  w roku 
bieżącym udaje się schodzić z kwoty deficytu tego budżetu. Kiedy przejmowano budżet miał 
on ok. 9 800 000 zł. W dniu dzisiejszym deficyt wynosi niecałe 7 000 000 zł. Do 15 kwietnia 
br. Powiat Włocławski złożył  4 wnioski w ramach Funduszu Dróg Samorządowych na drogę 
w Chodczu, w Lubrańcu oraz 2 wnioski na zadania remontowe. Jeśli udałoby się te środki 
pozyskać, to spowoduje to kolejne oszczędności w  budżecie. Na 10 punktów powiat może 
maksymalnie otrzymać 2 punkty. Starosta jest dobrej myśli, ponieważ zarządowi 
i współpracownikom udało się dobrze przygotować te wnioski. Jeśli chodzi o autopoprawkę, 
to dotyczy ona również kolejnego zejścia z deficytu, dofinansowania na drogę Lubraniec-
Kruszynek oraz przeznaczenia środków na kluby sportowe na ternie Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby zabrać głos? Wobec braku głosów 
w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 kwietnia 2019 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto  jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-21 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 została 
podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku o zmianie 
uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2019 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku o zmianie uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany w Statucie SPZPS we 
Włocławku polegającej na zmianie kadencji rady społecznej z 4 lat na 5 lat.  
Przewodniczący Rady poinformował, że w projekcie uchwały w nagłówku uchwały nie jest 
podana pełna nazwa organu.  Wniósł zatem o zmianę polegającą na tym, aby wpisać po 
wyrazie Powiatu – we Włocławku.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że w dniu 23 kwietnia 2019 r. odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych, podczas którego komisja analizowała projekt uchwały w sprawie 
zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
Przewodniczący Rady otworzył  dyskusję nad projektem uchwały.  
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zapytał, kto  jest za przyjęciem 
poprawki polegającej na tym, aby w nagłówku uchwały dopisać po wyrazie powiatu – we 
Włocławku i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-21 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu we Włocławku postanowiła, aby w nagłówku uchwały po wyrazie powiatu dopisać 
we Włocławku.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały wraz z przyjętą 
poprawką i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-21 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Wydruk głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie zmiany Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku została 
podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 22 
do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie zmiany Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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11. Odwołanie, na wniosek Starosty,  Pani Igi Przystałowskiej ze stanowiska Skarbnika 
Powiatu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż radni otrzymali wniosek Starosty Włocławskiego 
z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie odwołania Pani Igi Przystałowskiej ze stanowiska 
Skarbnika Powiatu przez Radę Powiatu z dniem 30 kwietnia 2019 roku.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały.  
Radny Jerzy Pawłowski zapytał co się stało w Powiecie Włocławskim, w obecnej chwili, że 
nie mogą pracować osoby np. Pani Iga Przystałowska? Jest to osoba, która zna finanse 
publiczne, realizowała budżet przez 2 kadencje, zna ustawę o finansach publicznych i ustawy 
okołofinansowe. Jest to osoba rzetelna, kulturalna, która prawidłowo kształtowała stosunki 
pracy w Starostwie Powiatowym, podnosząca swoje kwalifikacje, umiejętności. 
Uczestniczyła w wielu konferencjach, zebraniach. Ukończyła studia podyplomowe 
organizowane i finansowane w ramach środków unijnych.  Radny zapytał, co się dzieje i stało 
się, że w Powiecie Włocławskiem, w obecnym czasie, nie mogą pracować takie osoby? 
Radny Roman Tomaszewski stwierdził, że ubolewa, że trzeba głosować nad takimi 
zmianami. Radny będąc przewodniczącym, w poprzedniej kadencji, Komisji Budżetu 
i Finansów, współpraca ze Skarbnikiem układała się wzorowo.  Tym bardziej zaskoczenie jest 
w dniu dzisiejszym, że taką informację radni otrzymują w dniu sesji. Radny rozumie, że 
można mieć prawo i z niego korzystać. Radny podziękował za merytorykę.  
Radny Marek Jaskulski stwierdził, że miał zaszczyt współpracować z Panią Igą 
Przystałowską. Sprawy  z zakresu ekonomii są trudne i czegoś radny się nauczył. Były owoce 
pracy skarbnika, kierunki były wyznaczane  przez Zarząd Powiatu, Radę Powiatu. Budżety 
w ostatnim czasie były przyjmowane jednogłośnie. Świadczy to o tym, że rola skarbnika  się 
sprawdziła. Trzeba mieć, oprócz wiedzy, cechy charakterologiczne. Trzeba mieć 
konsekwencję, upór, innym razem bezkompromisowość i umiejętność bycia samej przeciw 
innym. Skarbnik zawsze doprowadzała do dyskusji i zawsze kierunek był jednym 
z najwłaściwszych. Kilka miesięcy temu były przeglądane dane na temat zadłużenia 
budżetów miast, powiatów, gmin. Jeżeli chodzi o wskaźniki, to powiat jest jednym 
z najlepszych w Polsce. Przy ostatnim budżecie 100% radnych podniosło rękę „za” budżetem. 
Radny jest zaskoczony postawą co niektórych, którzy byli bardzo blisko skarbnika, którzy 
przytakiwali, a dzisiaj podniosą rękę przeciwko osobie o dużym dorobu, wiedzy. Radny jest 
przekonany, że skarbnik sobie poradzi. Szybki tryb wprowadzania uchwał jest po to, aby 
uniknąć pewnych pytań, medialności. W sprawach ważnych, jeżeli odpowiedzi nie są od razu, 
to tworzą się mity, legendy, niedopowiedzenia. Lepiej od razu powiedzieć. Jeżeli odpowiedź 
nie padnie, to być może Rada Powiatu będzie posądzona o to, że partyjniactwo po raz kolejny 
zwyciężyło nad samorządowością.  
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski stwierdził, że prosił radnych, aby nie 
wdawać się w nieprzyjemną dla nikogo dyskusję. Starosta pozostaje w ogromnym szacunku 
w stosunku do pani skarbnik. Po raz kolejny dziękuje za pracę włożoną w dobro powiatu. 
Starosta podtrzymuje swój wniosek w sprawie odwołania skarbnika i prosi o jego poparcie. 
Starosta i członkowie zarządu mają trochę inne spojrzenie na funkcjonowanie budżetu 
Powiatu Włocławskiego, nic nie zarzucając skarbnikowi. Starosta chciałby, aby radni 
pozwolili pracować w składzie przez siebie wyznaczonym i aby radni rozliczali z efektów. 
Radny mówił, że po raz kolejny partyjniactwo w tym samorządzie zdecyduje. Przez ostatnie 
lata to między innymi radny odpowiadał za samorząd. Tym samym radny przeczy sam sobie, 
zarzuca coś sobie. Jeśli po raz kolejny ma się dyskutować o budżecie powiatu przy tym 
punkcie, to dobrze, że po poprzednich latach zostały wolne środki. Świadczy to o pewnej 
nieudolności zarządzających, gdyż samorząd gminy, powiatu, województwa stworzony jest 
do rozwiązywania problemów ludzi, przede wszystkim mieszkańców Powiatu 
Włocławskiego. Jeżeli nie udało się skonsumować tych środków dla dobra mieszkańców, to 



 11

też nie ma się czym szczycić. Starosta, zarząd z tego faktu są zadowoleni. Starosta 
podziękował za współpracę i poprosił o poparcie wniosku.  
Pani Iga Przystałowska – Skarbnik Powiatu powiedziała, że w dniu dzisiejszym jest trudno 
występować z pozycji skarbnika po raz ostatni. Doświadczenie, które zdobyła przez 7 lat 
pracy na rzecz dobra samorządu Powiatu Włocławskiego, zaowocuje w przyszłości. Jest to 
kwestia tylko czasu i ewentualnie przyjęcia takiej a nie innej decyzji rady powiatu. Skarbnik 
podziękowała rodzicom za wychowanie, za to, że wartości, które towarzyszyły i towarzyszą, 
i będą towarzyszyć w dalszym spełnianiu się.  Karierę w Powiecie Włocławskim skarbnik 
rozpoczęła jako referent ds. księgowości, księgowy, st. księgowy. Doceniona była przez 
Skarbnika Powiatu – Panią Barbarę Kubiak i rekomendowana na stanowisko Skarbnika. Rada 
Powiatu decydowała o powołaniu Pani Igi Przystałowskiej na Skarbnika Powiatu na wniosek 
Pana Starosty Kazimierza Kacy. Pani Skarbnik Barbara Kubiak wytyczyła kierunki w tym 
powiecie, zwracając szczególną uwagę na dyscyplinę budżetową. Lata kończące się 
nadwyżkami dają stabilność. Władza ma komfort podejmowania decyzji na rzecz 
mieszkańców. Dzięki mieszkańcom radni są wybrani i mogą reprezentować rodziny 
w powiecie. Skarbnik podziękowała za czas, decyzje, za wspólne lata. Udało się w powiecie 
dużo zrobić. Potencjał powiatu jest bardzo duży. Przy zmieniających się sytuacjach 
gospodarczych, to co w kraju doświadcza się, pośrednio będzie dotyczyło samorządów 
terytorialnych. Stabilizacja finansowa jest bardzo ważna. Ci, którzy ze skarbnikiem 
współpracowali wiedzą, że ważna jest dyscyplina budżetowa i stworzenie takich warunków, 
aby powiat rozwijając się mógł się realizować i przystępować do różnego rodzaju projektów, 
z wkładem własnym i nie zaciągać zobowiązać, które i tak trzeba będzie spłacić 
w przyszłości. Skarbnik nie może oceniać decyzji. Każdy człowiek wybiera określoną drogę, 
skarbnik wybrała drogę związaną z finansami publicznymi. Tą drogą chciałaby dalej podążać. 
Będzie to uzależnione od sytuacji na rynku pracy i ewentualnie możliwości, które 
w przyszłości będą dane. Skarbnik musi podźwignąć się  i przyjąć na siebie ten moment. Nie 
jest to rzecz łatwa, ale co nas nie zabije to nas wzmocni. Skarbnik podziękowała za 
współpracę i życzyła owocnych decyzji na rzecz mieszkańców, dalszego rozwoju powiatu. To 
od decyzji rady, decyzji zarządu powiat, kierunków jakie starosta nadawać będzie, skarbnika, 
któremu powierzy się realizację polityki finansowej, będą zależały w przyszłości, miejsca na 
ziemi. Skarbnik stwierdziła, że był to zaszczyt pełnić tą funkcję. Wynik finansowy jaki ma 
powiat to duma, a nie tak, jak zasygnalizował pan starosta, lata niewykorzystania potencjału. 
Radny Kazimierz Kaca  stwierdził, że skarbnik w swoim wystąpieniu mówiła, że wartości 
wyniosła z domu, od rodziców. Radny miał zaszczyt znać rodziców pani Przystałowskiej. 
Pani Przystałowska może być dumna, że tak została wychowana przez rodziców.  Radny 
stwierdził, że skarbnik, to osoba szlachetna, mądra, pracowita. Zawsze skarbnik służyła 
ludziom. Skarbnik razem z radnym pracowała 7 lat. Za te 7 lat w imieniu powiatu należy 
podziękować. Radny rozmawiał ze starostą i wiedział, że będzie wniosek o odwołanie 
skarbnika. Radny ma dzisiaj wyrzuty sumienia czy dobrze zrobił wspólnie z panią Barbarą 
Kubiak, że zaproponował stanowisko skarbnika. Gdyby tak się nie stało dzisiaj pani Iga 
Przystałowska miałaby pracę, stabilizację. Pani Iga Przystałowska powiedziała, że nie żałuje 
tej decyzji. Radny podziękował w imieniu wszystkich mieszkańców. Można być dumnym, że 
tacy ludzie pracowali. Wspólnie ze starostą przez rok czasu pracowali ze skarbnikiem. Radny 
zwrócił się z prośbą do starosty, że jeżeli pojawi się jakaś możliwość, to żeby nie zapomniał 
o skarbniku, która ma dość skomplikowaną sytuację. Rolą samorządu jest pomagać. Radny 
zna pana starostę, z którym razem pracował i ma nadzieję, że swoim autorytetem 
i możliwościami doprowadzi do tego, że potencjał skarbnika będzie wykorzystany. Radny 
podziękował pani skarbnik. Z wyliczeń radnego wynika, że obecnie na koncie jest ok. 10 - 12 
mln zł. Radny jest zadowolony z tego, że kolejne środki finansowe wpływają do powiatu. 
Radny zapewnił, że powiat będzie się rozwijał. Radny zwrócił się do skarbnika i powiedział, 
że może być z siebie dumna. Wszystkie dps – y, poza DPS w Rzeżewie, zostały 
wyremontowane, szkoły, pobudowane zostały domy dziecka, drogi. Udział w tych pracach 
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skarbnika powiatu był ogromny. Skarbnik dobrze gospodarowała środkami publicznymi.  
Radny podziękował skarbnikowi za pracę.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił, przed 
rozpoczęciem procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały – daty 30 kwietnia 2019 roku. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto  jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 14 
Przeciw – 5 
Wstrzymało się – 1  
1 osoba nieobecna 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie odwołania na wniosek 
Starosty Włocławskiego Skarbnika Powiatu została podjęta. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
Wniosek Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie 
odwołania na wniosek Starosty Włocławskiego Skarbnika Powiatu stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie odwołania na 
wniosek Starosty Włocławskiego Skarbnika Powiatu stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu.  
 
12. Powołanie, na wniosek Starosty, Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko Skarbnika 
Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni  otrzymali wniosek Starosty Włocławskiego 
z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie powołania Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko 
Skarbnika Powiatu przez Radę Powiatu z dniem 30 kwietnia 2019 roku.  
Do wniosku dołączone jest uzasadnienie.  
Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 18 października 2006 r. 
o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 
oraz treści tych dokumentów (Dz. U. z 2019 r., poz. 430 z późn. zm.) obowiązek złożenia 
oświadczenia, dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r., mają 
osoby pełniące funkcję Skarbnika Powiatu, urodzone przed dniem 1 sierpnia 1972 r.  
Ustęp 2 w/w ustawy stanowi, iż oświadczenie lustracyjne składa się w chwili wyrażenia 
zgody na kandydowanie lub zgody na objęcie lub wykonywanie funkcji.  Właściwym 
organem do przedłożenia oświadczenia lustracyjnego, w stosunku do osób kandydujących na 
funkcję publiczną zgodnie z art. 8 pkt 31 jest właściwy organ powołujący.  
Pani Jolanta Sakowska w dniu 30 kwietnia 2019 roku złożyła oświadczenie lustracyjne, które 
zostanie niezwłocznie przekazane do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej 
celem rozpoznania w trybie określonym w ustawie z dnia 18 grudnia 1998 r. o Instytucie 
Pamięci Narodowej - Komisji Ścigania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu.  
Na sali obrad obecna jest Pani Jolanta Sakowska 
Przewodniczący Rady zapytał - czy pani Jolanta Sakowska wyraża zgodę na objęcie 
stanowiska Skarbnika Powiatu?  
Pani Jolanta Sakowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
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Radny Marek Jaskulski poprosił o autoprezentację kandydata na skarbnika. 
Starosta Włocławski powiedział, że Pani Jolanta Sakowska może przedstawić 
autoprezentację własnej osoby. Starosta poprosił Radę Powiatu o poparcie kandydatury. Pani 
Sakowska ma 33 letni staż pracy w służbach finansowych jednostek samorządowych 
znajdujących się na terenie powiatu i miasta Włocławek. Pełniła wszystkie szczeble 
w księgowości budżetowej, pracowała w Wojewódzkiej Bibliotece  Publicznej we 
Włocławku, w Urzędzie Wojewódzkim, w Urzędzie Marszałkowskim. Od 1990 r. 
w Kujawsko – Pomorskim Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych we Włocławku, gdzie 
od 2003 r. pełniła stanowiska kierownicze i głównego księgowego tej jednostki. Jest to 
jednostka, która posiadała budżet roczny kilkudziesięciomilionowy, często porównywalny 
z budżetem Powiatu Włocławskiego. Starosta współpracował z Panią Sakowską przez kilka 
lat w tej jednostce. Współpraca układała się dobrze. Starosta potwierdził kompetencje 
i zaangażowanie w sprawy, które były jej powierzane. Posiada odpowiednie wykształcenie   
do pełnienia funkcji Skarbnika Powiatu. Obecnie pracuje w Centrum Edukacji Nauczycieli 
Kujawsko – Pomorskim  we Włocławku. Starosta poprosił Wysoką Radę o poparcie tej 
kandydatury. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? 
Przewodniczący Rady zapytał Panią Jolantę Sakowską – czy chciałaby zabrać głos?  
Pani Jolanta Sakowska stwierdziła, że nie.  
Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem procedury głosowania poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały – daty 30 kwietnia 
2019 r. 
Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 5  
1 osoba nieobecna 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie powołania na wniosek 
Starosty Włocławskiego Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu została 
podjęta. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
Wniosek starosty stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania na wniosek Starosty 
Włocławskiego Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu stanowi załącznik 
nr 30 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie powołania na 
wniosek Starosty Włocławskiego Pani Jolanty Sakowskiej na stanowisko Skarbnika Powiatu 
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
 
13. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos, złożyć oświadczenia?  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że dobrą tradycją było organizowanie Powiatowego 
Święta 3 Maja. Polegało to na tym, że organizowało się okolicznościową mszę św., po której 
był koncert o repertuarze patriotyczno – narodowo – katolickim. Pewna dobra tradycja 
zaczęła postępować w powiecie. Dopiero od okresu transformacji, tj. 30 lat udało się 
przywrócić święto, podobnie jak 11 Listopada.   W okresie PRL to święto zostało zagubione. 
W ostatnich latach młodzież przejęła noszenie dużej flagi. Radny zapytał czy w tym roku 
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takie święto jest zorganizowane? Jeśli nie – to dlaczego? Powiat jest dużym powiatem 
i pewne pozytywne trendy, w tym patriotyczne, powinno się lansować. 
Starosta Włocławski powiedział, że jeżeli chodzi o organizację spraw świat i uroczystości 
organizowanych przez Powiat Włocławski nowy zarząd powiatu ma inne, nowe podeście. 
Jeżeli chodzi o Święto Konstytucji 3 Maja, Święto 11 Listopada, to wszyscy darzą ogromnym 
szacunkiem.  Są to ważne święta w historii państwa polskiego. Przez ostatnie lata udało się 
zaobserwować, że wszystkie gminy organizują święta i trudno radnym Rady Powiatu we 
Włocławku i innym osobom, związanym z Powiatem Włocławskiem, uczestniczyć w święcie 
powiatowym odbywającym się w konkretnej gminie. Zarząd Powiatu zdecydował, że 
z większym zaangażowaniem będzie organizacja stołów wielkanocnych, wigilijnych, co 
można było już zaobserwować przy dwóch ostatnich edycjach. Uroczystościom towarzyszył 
koncert gwiazd estrady, inne atrakcje dla mieszkańców powiatu. Starosta wyraził ubolewanie, 
że niektórzy radni nie wzięli udziału w tych uroczystościach.   Będzie zorganizowane święto 
powiatu, które w tym roku odbędzie się w dniu 6 lipca 2019 r. Każdy przy święcie 3 Maja 
i 11 Listopada będzie uczestniczył w swoich gminach, parafiach. Samorządy z terenu Powiatu 
Włocławskiego organizują święto godnie, wspaniale. Starosta będzie obchodził uroczystość 
w Kruszynie. Nie ma potrzeby nadawać święta powiatowego ze względu na to, że to święto 
odbywa się w jednym czasie.  Starosta zaprosił  do udziału w innych uroczystościach 
organizowanych przez Powiat Włocławski we współpracy z gminami.   
Przewodniczący Rady  przypomniał, że dzień dzisiejszy jest ostatnim dniem na złożenie 
oświadczenia majątkowego. Przewodniczący pogratulował Pani Jolancie Sakowskiej wyboru 
na stanowisko Skarbnika Powiatu.  
 
14. Zamknięcie VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 30 kwietnia 
2019 r. o godzinie 1338 zamknął VI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

     Przewodniczący Rady  
  

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowały:  
1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………  
2) Marta Grzegórska …………………………   
 
 


